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Protokoll Kungsholmens och Norra innerstadens 
stadsdelsnämnders råd för 
funktionshinderfrågor 2024-04-10 
 
Närvarande ledamöter:  

 
Jan Delvert, (RTP-StS)  
Marianne Hühne von Seth (FUB Stockholm)  
Berit Magaard (Epilepsiföreningen i Stor-Stockholm)  
Louise Lindström (DHRS Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet 

Stockholmsavdelningen)  
Mikael Dahlgren (Neuro Stockholm) 

Monicka Zachari (SRF)  
Malin Tjernell Prioset (RBU)  

 

Frånvarande ledamöter:  

Cecilia Kalderen (Autism- och Aspergerföreningen Stockholms län) 

 

Övriga:  
Anna Hamlin, avdelningschef Kungsholmen Sdf  

Anders Forsberg, avdelningschef Norra innersatden Sdf 
Jenny Lindfors, verksamhetscontroller, Kungsholmen Sdf  
Maria Thomelius, verksamhetsutvecklare, Norra innerstaden Sdf  
 

Tidpunkt:  
Onsdag 10 april 2024, klockan 14:00-16:00  

 
Plats:  

Kungsholmens stadsdelsförvaltnings lokaler på Fleminggatan 2 
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1. Sammanträdets öppnande 

Mötesordförande Berit Magaard öppnade mötet och hälsade alla     

välkomna. 

Rådet har kommit överens om att rollen som mötesordförande ska 

innehas av samtliga ledamöter på rullande schema i 

bokstavsordning.  

En ledamot har inte fått handlingar inför mötet i den form hen 

behöver och som sedan tidigare varit överenskommet. Ledamoten 

vill därmed framföra att mötet inte är tillgängligt för hen. 

Dagordningen fick ledamoten vid sittande bord på mötet. 

Ledamoten kan därför komma att reservera sig mot vissa frågor och 

framför vikten av att hen framöver får handlingar innan mötet.  

 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes.   

 

3. Val av justerare  

Malin Tjernell Prioset utsågs att jämte mötesordförande justera dagens 

protokoll. Protokollet godkänns per mejl. 

 

4. Föregående protokoll  

Föregående protokoll godkändes. 

 

5. Information från stadsdelsförvaltningarna 

 

a; Nämndernas reaktioner på rådets synpunkter på VB 2023 

Nämnderna har tagit del av skrivelserna från rådet gällande VB och 

förvaltningarna har inte fått några reaktioner.   

b; Rådets inspel till underlag för budget 2025 med inriktning 2026 

och 2027 
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Rådets inspel till fleråringen har delvis lyfts i förvaltningarnas 

skrivelser. 

I  ”Underlag för budget 2025 med inriktning 2026 och 2027”  har 

bland annat följande prioriteringar lyfts inom 

funktionshinderområdet: 

 

 Rådet för funktionshinderfrågor framför att det bör anslås 

medel för underhåll av brukarnas lägenheter i gruppboende. 

Det underhållsarbete som görs idag begränsas oftast till de 

allmänna utrymmena. 

 Undersöka efterfrågan på insatser för en meningsfull fritid 

som riktar sig till personer med funktionsnedsättning över 

25 år som bor i eget boende och som inte har en LSS-insats.  

 

Ärendena om underlag för budget 2025-2027 behandlas på Norra 

innerstadens nämndsammanträde den 18 april och på 

Kungsholmens nämndsammanträde den 25 april 2024. 

Handlingarna finns att ta del av på Översikt | MeetingPlus [sv] 

(stockholm.se) 

 

c; Rapport angående Socialnämndens uppdrag att i samarbete med 

stadsdelsnämnderna ta fram en rapport avseende statistik över 

beviljade insatser 

Förvaltningarna har inte fått någon återkoppling av rapporten. Jan 

Delvert redogjorde för att KS råd för funktionshinderfrågor fått 

information och rådet kommer följa ärendet.   

d; Övrig relevant information från förvaltningarna 

Norra innerstaden, sammanslagningen av stadsdelarna har gått bra 

och arbete pågår med att hitta en lokal där alla medarbetare kan sitta 

samlade.  

Kungsholmen; rullar på enligt verksamhetsplan. Öppnar nytt 

serviceboende till sommaren. Fråga från rådet om hälsofrämjande 

arbetet på gruppbostäder, dietisternas arbete kommer komma igång 

under hösten.  

Fråga från ledamot om tillgängligheten i nytt kvarter i Stadshagen. 

Inget som socialtjänstavdelningen har någon kännedom om. 

 

6. Planering av VP arbetet 2025 

Ledamöterna vill komma in tidigare i budgetprocessen och vp 

arbetet. Datumet den 9 oktober står kvar som workshop för inspel 

till VP. Förvaltningarna har ännu inte påbörjat sitt arbete då.  

 

https://edokmeetings.stockholm.se/
https://edokmeetings.stockholm.se/
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7. Remiss om reviderade riktlinjer för handläggning av 

insatser enligt LSS och bistånd enligt SoL 

Två av ledamöterna har läst förslaget, det finns en oro för att 

riktlinjerna leder till sämre insatser och förutsättningar för brukarna. 

T ex att brukare tas hem från boenden utanför Stockholm, vem 

bevakar att det blir bra? Kan handla om en brukare som bott på ett 

boende i många år och tvingas flytta.  

Norra innerstaden har svarat på remissen som finns att ta del av på  

Översikt | MeetingPlus [sv] (stockholm.se) 

Rådet har möjlighet att lämna in en egen skrivelse till ärendet som 

går upp på nämnd den 18 april. 

Rådet ställer sig bakom funktionsrätts yttrande.  

 

8. Entrén till förskolan Nova i Hagastaden  

Anders Forsberg har lyft frågan inom förvaltningen och det har 

blivit ett ärende men det finns ännu ingen lösning. 

Ledamot har anmält till DO och undrar hur det kan komma sig att 

staden godkänner en sådan lokal?  

 

9. Brukarundersökningar 

SKR har gjort ny upphandling 2024 för brukarundersökningar, nytt 

företag har fått uppdraget men samma frågor och tillvägagångsätt 

som tidigare. Stockholms stad bestämmer en gång per år om det är 

de undersökningarna som ska användas.  

Marianne Hühne von Seth skriver ett underlag från rådet gällande   

brukarundersökningarna med synpunkter. Förvaltningarna har lyft 

synpunkter kring brukarundersökningarna i olika forum.  

 

10. Fritidsbibliotek 

Överenskommer att komma ihåg denna punkt till VP då det inte 

finns på stadsdelsförvaltningarna ännu men det finns med i 

budgeten för 2024.  

 

11. Tillgänglighet efter renovering av Östermalmstorg 

Förvaltningen har ingen information om detta men rådet följer 

ärendet.   

 

12. Balanslista 

https://edokmeetings.stockholm.se/
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Önskemål från ledamöterna om en balanslista på de frågor och        

ärenden som är aktuella för rådet. En balanslista upprättas av 

sekreterarna 

 

13. Övriga frågor  

Ikoner gällande tillgänglighet på stadens hemsida. Stadens egna 

kriterier för tillgänglighet som ikonerna avses visa ska finnas med 

som kriterier vid upphandling. 

 

14. Besök av säkerhetssamordnare  

Therese Salomon Kungsholmens stadsdelsförvaltning och Paulina 

Tamminen Norra innerstadens stadsdelsförvaltning. 

Se bilaga med presentation.  

 

15. Nästa sammanträde 

Nästa rådsmöte äger rum den 29 maj 2024 kl. 14-16 i Norra 

innerstaden förvaltnings lokaler. Kallelse med adress till möteslokalen 

kommer att skickas ut. 

Rådets ledamöter framför önskemål om att gäster som bjuds in till 

rådsmöten ska få 30 minuter till förfogande, för att hinna med alla 

andra frågor som ska diskuteras.  

 

16. Mötets avslutande 

  


